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Lio Anton Sofinet, o voce de copil, nascut pentru a interpreta muzica populara, i-a incantat pe
multi maramureseni. Are in palmares numersoase melodii care cu ani in urma se afla pe buzele
tuturor, iar referenele ne sunt extrem de dragi. Intr-un interviu acordat de Lio, acesta a povestit:
"Probabil ca mie nu-mi place, ceea ce le place altor copii, de aceea nu am foarte multi prieteni.
Am cativa, dar sunt cei mai buni. Sunt in clasa a III-a, la scoala George Cosbuc, la sectiunea
Steep by Steep, am 9 ani si sunt sighetean ".  De la ce varsta ai inceput sa canti? Lio: Am
inceput sa cant inca de la gradinita, insa am urcat pe scena la 8 ani. Am cantat la scoala, la
serbari, la inchiderea si deschiderea anului scolar.  
Cate premii ai castigat? 
Lio: 
Am participat la diverse spectacole si concursuri de muzica populara. Recent, am participat la
festivalul Titiana, de la Borsa, unde am obtinut locul 1. 
 
De ce ai ales muzica populara, si de unde aceasta pasiune? 
Lio:
Talentul l-am mostenit de la tatal meu si vreau sa-i multumesc pe aceasta cale, pentru ca m-a
incurajat, m-a indemnat si ma sustine in pasiunea mea pentru muzica. Vreau sa-i spun ca nu-l
voi  dezamagi niciodata si ii promit ca il voi face sa se bucure alaturi de mine pentru toate
implinirile si realizarile mele. 
Cum te simti cand te afli pe scena? 
Lio: 
Emotionat, dar numai la inceput. Cand incep sa cant, imi trece. Simt de parca numai eu as fi
acolo cu cantecul meu.
 
Ce inseamna pentru tine, muzica?
Lio:
Muzica e pasiunea mea si asta-mi place cel mai mult sa fac, sa cant.
Mai ai si alte activitati extrascolare la care participi? 
Lio:
In paralel cu aceste cursuri de canto, de la Casa de Cultura, fac si fotbal, iarna imi place sa
schiez, dar mai vreau sa fac si baschet.
In urmatoarea perioada, unde vei canta? 
Lio: 
mi s-a spus ca voi ca voi fi invitat sa cant la doua televiziuni si apoi voi canta la Festivalul
Datinilor de Iarna din localitate. 
Pentru ca ne aflam in apropierea sarbatorilor de iarna, ce-ti doresti de mosul Nicolae? 
Lio:
Multa bucurie, sanatate, mie si familiei mele, dar imi doresc si multe jucarii si dulciuri. Sunt inca
un copil. 
Ce vrei sa faci cand vei creste? 
Lio:
Fotbal sau sa lucrez in politie, ca si sora mea si vreau sa devin un mare artist pentru ca muzica
ma face fericit.  
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